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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over het bericht dat de staatssecretaris kleinere cellen 
beter vindt (ingezonden 14 januari 2011). 

Mededeling van staatssecretaris Teeven (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
4 februari 2011). 

Vraag 1
Kent u de artikelen «Kleinere cel is beter»1 en «Staatssecretaris ziet heil in 
private gevangenissen»2? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het topprioriteit heeft om recidive van gedetineerden 
terug te dringen? Op welke manier draagt privatisering daaraan bij? Waarom 
kan de markt dat beter dan de overheid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat terugdringen van de recidive bijdraagt aan een veiliger 
Nederland en ook nog kosten bespaart en dat het daarom verstandig is dit als 
topprioriteit aan te wijzen? 

Vraag 4
Hoeveel kan worden bespaard door het gevangeniswezen te privatiseren? 
Waarom kan de overheid niet goedkoper gedetineerden huisvesten en de 
markt straks wel? 

Vraag 5
Welke markt betreft het hier? Is dit een «markt» vergelijkbaar met een 
«markt» waar sprake is van vraag en aanbod? 

Vraag 6
Wat doet u met de waarschuwing van Britse deskundigen dat geprivatiseerde 
gevangenissen in Engeland onder de maat presteren? Heeft u daar onderzoek 
naar gedaan of gaat u daar onderzoek naar doen? 

1 De Telegraaf, 12 januari 2011.
2 AD, 12 januari 2011.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2010–2011, Aanhangsel 1



Vraag 7
Erkent u dat er gevaar bestaat dat de veiligheid in het geding is als de 
gevangenissen worden geprivatiseerd zoals de deskundigen in Engeland 
opmerken? Betreft het hier de veiligheid van de gedetineerden of van het 
personeel? 

Vraag 8
Bent u van mening dat de bewakers die nu in gevangenissen werken te veel 
verdienen? Zo nee, klopt de berichtgeving dat u gezegd zou hebben dat 
vakbonden verlaging van lonen niet zouden toestaan en dat daarom de 
vakbonden minder macht moeten hebben? Als de beloning van bewakers 
wordt verlaagd, hoe schat u de kans in dat goedgekwalificeerd personeel zich 
aanmeldt voor een baan in de gevangenis? 

Vraag 9
Wat onderzoekt het Wetenschappelijk Onderzoek- en Documentatiecentrum 
(WODC)? Welke onderzoeksvragen heeft u het WODC meegegeven? 

Vraag 10
Wat is de omvang van de cellen in Nederland en wat is de omvang van de 
cellen in Engeland? 

Vraag 11
Hoeveel gedetineerden zitten op de cellen in Nederland en hoeveel zitten op 
de cellen in Engeland? 

Vraag 12
Hoeveel vierkante meter heeft een gedetineerde in Nederland tot zijn 
beschikking en hoeveel heeft een gedetineerde in Engeland tot zijn beschik-
king? Gelden deze cijfers ook voor gedetineerden die met meerdere mensen 
op een cel zitten? Zo nee, hoeveel vierkante meter heeft een gedetineerde tot 
zijn beschikking die met meerder mensen op een cel zit? 

Vraag 13
Wat houdt de versobering in die u voor ogen heeft? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Bouwmeester 
(PvdA) van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over 
het bericht dat de Staatssecretaris kleinere cellen beter vindt (ingezonden 
14 januari 2011) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden 
beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. Ik 
streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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